
Medlemsinformation nr 4 2017. 

 

Allt planerat arbete för arbetsveckan, genomfördes . Uppslutningen och stämningen var god. 

Styrelsen och arbetsgruppen tackar alla. 

Uppdatering av underhållsplanen har gjorts i samråd med representant för HSB. 

Ny kompressor är på plats. 

Kerstin Carlman och Anita Bergqvist har fått i uppdrag att köpa in en ny bänk, för att placera vid  

gaveln på kvartershuset. 

 

Nästa styrelsemöte 17/8 2017. 

 

 


